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Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor: 

Louise Lindström, DHRS 

Sirkka Husso, SRF 

 

Anmält förhinder: 

Bengt Lyngbäck, HSO 

Susanne Grandby Klövfors, HSO 

Cecilia Murray Kalderén, HSO 

Lena Huss, HSO 

Britt-Marie Färm, HSO 

 

 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 

Arjun Bakshi, förvaltningschef 

Niklas Malmström, sekreterare 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 13 juni kl. 15:00-15:30 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 22 augusti 2018 

 

 

 

Louise Lindström     Sirkka Husso 

Ordförande     Justerare 

 

 

 

Niklas Malmström 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av vice ordförande Louise Lindström 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av ordförande 

Louise Lindström valdes till mötets ordförande. 

§4. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§5. Val av justerare  

Till justerare valdes Sirkka Husso. 

§6. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

 

Yttrande över Stadsrevisionens årsrapport och revisionsberättelse 

för arbetsmarknadsnämnden 2017 

AMN 2018-0110-1.6 

Rådet skulle gärna se att funktionshinderaspekten, i delar där det 

bedöms lämpligt, lyfts i granskningar som denna. 

 

Yttrande över remiss av Fossilbränslefri organisation 2030 

AMN 2018-0190-1.6 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Svar på skrivelse om antalet styrdokument 

AMN 2018-0158-1.6 

Rådet anser att förvaltningen beskrivit ärendet på ett bra sätt, men 

önskar att funktionshinder-/tillgänglighetsaspekt synliggörs i 

styrdokumenten.  

 

Resepolicy för arbetsmarknadsnämnden 

AMN 2018-0210-1.1.3 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Underlag ny upphandling vuxenutbildning 2018 

AMN 2018-0166-1.1.3       

Rådet anser att det är mycket viktigt att upphandlingar inom 

området håller en god kvalitet. Inte minst vad gäller Sfi-

undervisningen; i dagens Metro ingick en artikel gällande 

äldrevården där språkbrister kan utgöra en fara för brukarna, detta 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

då vårdpersonalen i förekommande fall inte kunnat kommunicera 

med brukarna om vad det är som ska hända och varför. 

 

Förvaltningens svar: Vård och omsorg är en bransch som är svår att 

rekrytera till. Glädjande är dock att det beviljats medel för ett ESF-

projekt riktat mot branschen. Kompetensutbildning av personal 

inom vård och omsorg, samt införa en kompetenspool i likhet med 

en vikariepool. ESF-projektet kommer att vara uppdelat i två delar, 

där man först gör en förstudie i ca sex månader och sedan genomför 

projektet under de två kommande åren.  

 

Rådet önskar en återkoppling gällande ESF-projektet framöver. 

 

Redovisning av översyn av Jobbtorg Stockholms uppdrag och 

målgrupper 

AMN 2017-0081-01.05 

Rådet anser att skrivelsen ger en god översikt för uppdraget, men att 

det är viktigt att beakta olika medier. I tider då det digitala blivit allt 

mer dominerande är det viktigt att tänka på de personer som har 

svårt att ta till sig information och istället behöver tillgång till 

informationen även i andra former.  

 

Beslut om förändringar i delegationsordning för 

arbetsmarknadsförvaltningen 

AMN 2015-00012.01.01 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Integritetspolicy för arbetsmarknadsnämnden 

AMN 2018-0209-1.1.3 

Ärendet utsändes senare och rådet har därför inte kunnat ta del av 

det. 

 

Arbetsmarknadsrapport för 2017 

AMN 2018-0225-1.3 

Rådet anser att ärendet ger en god översikt över verksamheten. 

Rådet efterfrågade om de medel som tidigare varit öronmärkta för 

insatser riktade mot målgruppen med funktionsnedsättning, men 

som styrdes om på grund av akuta behov i gruppen nyanlända, nu 

återkommer. 

 

Förvaltningens svar: Förvaltningen har i det tidigare nämndärendet 

Underlag för budget 2019 med inriktning 2020 och 2021 skrivit 

fram om en ökad ambitionsnivå för målgruppen personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Anmälan enligt Lex Sarah i egen regi inom Jobbtorg Stockholm 

AMN 2018-0169-1.3 
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Månadsrapport maj 2018 

AMN 2017-0297-01.02 

Ärendet utsändes senare och rådet har därför inte kunnat ta del av 

det. 

§8. Lokalernas och handlingarnas tillgänglighet 

Lokalerna och handlingarnas tillgänglighet är god, och rådet 

uttryckte uppskattning över möjligheten, för de som så önskar, att 

fortsatt kunna ta del av ärenden i pappersform. 

§10. Övriga frågor 

Louise Lindström informerade om Stockholm Stads program för 

tillgänglighet och delaktighet 2018-2023 som nu kommit i tryckt 

version samtidigt med Program för ett jämställt Stockholm 2018-

2022 och program för lika rättigheter och möjligheter oavsett 

sexuell läggning, könsidentitet eller könsuttryck 2018-2022. 

Versionens design är mycket tilltalande, men det finns ingen 

information gällande i vilka andra medier det finns för att kunna 

tillgodogöra sig denna information. Det är viktigt att tänka på 

tillgängligheten för exempelvis synskadade i dessa sammanhang. 

§11. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 22 augusti 2018, (kl. 14.00 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00).  

En representant från SUVAS kommer kl. 14.30 och håller ett 

föredrag om SUVAS verksamhet. 

§12. Mötet avslutades 

Förvaltningschefen framförde, från hela förvaltningen, ett stort tack 

till rådet för ett gott samarbete och önskade rådet en trevlig sommar. 

 

Ordförande tackade deltagarna och mötet avslutades. 

 


